
VENØBOEN  

BESTYRELSESMØDE 160621 

 

1. Siden sidst: 

- Status på cykeludlejning: projektet er i gang, slutregnskabet revideres og indsendes til 

Erhversstyrelsen inden 1.juli 

- Aktivitetsbanen: sagen er pt henlagt. Den formelle godkendelse er ikke i hus – dette har foreløbig 

udsat igangsættelsen af projektet 

- Seniorbofællesskabet: projektet ramt af en del forsinkelse 

- Geopark: Søren undersøger app og kommenterer på den nye brochurer 

2. Gratis færge: Forslag fra færgen: Juli måned gratis for gående og cyklister, ikke biler  – derefter igen 

fra d. 20.8.- indtil 30.10 , nu incl. private biler.  Bestyrelsen støtter forslaget.  

3. Fibernet: Søren har deltaget i møde om projektet og orienterede om status. Søren vil afdække hvor 

stor interessen er på øen – derefter forventes det, at interessenterne selv financierer projektet.  

4. Generalforsamling i Venø Havn: Havnebestyrelsen har kontakt til Struer Kommunen, som  

planlægger at overtage driften af Venø Havn. Desuden påtænkes renovering af badebro mm  

5. Udviklingsplanen:  God idé at få et udvalg i gang, bestyrelsen vender tilbage.  

6. Bestyrelsen ønsker møde med Jakob Bisgaard – han inviteres. Annette tager kontakt.  

7. Nye Venøboere: Strømmen 8 er solgt. Annette byder velkommen 

8. Evt:  

- Forslag om, at der skiltes ved færgen om at biler ikke skal holde i tomgang. Annette kontakter 

kommunen.  

- Der har været generalforsamling i Sammenslutningen af danske Småøer.  

- ”Folkemødet på Bornholm” er aflyst i år, men erstattet af div.  virtuelle møder 

- forslag om etablering af ”krolf”-bane. Per undersøger 

 

9. Næste møde: 17.august 2021 kl.19 

 

 

 

 


